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Přítomni: Beáta Marková, Tadeáš Pešat, Josef Fiala, Gabriela 
Rohelová, Štěpán Socha, p.Svobodová, p.Krysová, p.Pikulík, 
p.Jalůvková, p.Vosejpková a p.školník 
 
 
Na vědomí: zápis bude rozeslán  dospělácké části ekotýmu¨ 

Program:  

1. Rozdělili jsme se do skupin a dělali  částečnou SWOT analýzu 4 témat 

ekoškoly - energie, voda, odpady a prostředí školy. Zaměřili jsme se 

hlavně na klady a zápory – jak to děláme ve škole, co se nám nelíbí, co 

zlepšit. 

 

2. Rozhodovali jsme se, která témata vybrat – každý řekl svůj názor, ale 

nakonec zvítězily témata -  odpady a energie. 

 

3. Pak jsme řešili aktuální věci: 1. Chceme nádobu na dešťovou vodu na 

školní pozemek- zalévání pozemku. 

Odpady: 1. Potřebujeme informace, jak postupovat, když chceme třídit 

hliník (semtex, energi drinky)- jestli je možné umístit ve škole sběrnou 

nádobu. 

                  2. Ovoce do škol – hodně plastu – obaly. 

 

Energie: 1. Promyslet a zjistit údaje, abychom mohli navrhnout odstranit 

nápojový automat. 

                2. Přemístit pití do bufetu – pitný režim. 

      4. Jitka Jalůvková informovala, že na Seminář k Ekoškole jedou s ní do 

Ostravy Tadeáš Pešat, Beáta Marková a paní Krysová. Seminář je v pátek 31. 10. 

2014 v ZŠ Provaznická -  Ostrava – Hrabůvka. 

Úkoly na příští setkání:   
 
Radka Krysová : zjistí, jak je to s vývozem kontejneru na kov 
 
Josef Fiala: zajít za p.Svobodovou a zeptat se na Ovoce do škol, jestli 
se může brát od místních a nemusí být baleno v plastech. 
 



Štěpán Socha: zajít za panem školníkem a zjistit, jestli můžeme mít 
nádobu na dešťovou vodu na pozemku. 
 
Tadeáš Pešat: kuchyň, jestli mohou být opět varné nádoby na čaj nebo 
konvice na čaj na chodby. 
 
Beáta Marková: zajít za p.ředitelkou, jestli by nešel odstranit automat na 
nápoje a nápoje prodávat v bufetu. 
 
 

Zapsala Beáta Marková 
 


